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For more information or reservation please call
+974 4008 8888, modoh-concierge@mohg.com

CRAFTED ELEGANCE ELEVATED AT AQUA
8th Floor | Daily 4pm to midnight

Welcome back for the season to Doha’s Italian rooftop sanctuary, 
where artisanal pizza, refined beverages, and golden sunsets meet. 
Savour authentic flavours, relaxed sophistication, and shared moments 
in a setting of effortless charm above the city.

THE CRAFT OF CHOCOLATE AT QAQAW
Ground Floor | Daily 12pm to 11pm 

With this season’s return, discover new indulgences such as Gâteau 
Marjolaine á la Pistache and Orange Blossom Pistachio Croissant, 
complemented by signature hot chocolate, Arabic coffee, and 
timeless desserts like Crème Brûlée and Gâteau au Chocolat. Enjoy 
alongside lighter savoury creations including Avocado Chicken Salad 
and Black Angus Beef Ribeye Sandwich.

AMAZIGH HAIR COUTURE EXHIBITION
M7 Msheireb | 27 October 2025 to 12 January 2026

Free admissions for all visitors

At Amazigh Hair Couture, artisanal braiding, adornment and ritual 
from Moroccan Amazigh cultures are presented not as exotic 
artifacts, but reclaimed as evolving forms of beauty, memory and 
identity. From archival material to contemporary reinterpretation, 
the exhibition explores hair as medium of resistance, creativity and 
generational artistic legacy.

DISCOVER THE AL-MUJADILAH CENTER & MOSQUE
Al-Mujadilah Center & Mosque | 45-minutes guided tour

Embark on a guided tour to discover Al-Mujadilah Center & Mosque, 
a dedicated space that offers religious, social and developmental 
programming to Muslim women of all ages. Inspired by Khawla bint 
Tha’labah, after whom Al-Mujadilah is named, meaning “she who 
engages in dialogue,” Khawla serves as a model, emphasising that 
societal norms should never hinder one’s ability to articulate their 
views respectfully and effectively.
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EXPLORE OUR NOVEMBER HIGHLIGHTS
This month, we invite you to dive into an array of exciting experiences. 
Discover tantalising menus that promise a culinary journey and 
wellness activities designed to inspire and rejuvenate. To learn more, 
scan the QR code to access our detailed November highlights.

Scan to view 

ARABIAN JOURNEY
2 hours | QAR 1,600 per person 

Explore the wonders of Qatar with this locally inspired treatment. Feel the essence 
of the pearl with a welcoming foot ritual. Experience a full body exfoliation using 
a natural Date Seed scrub. Indulge your senses with an organic Arabian Oud oil 
massage to release tension. Finish with a hydrating facial massage with date Seed oil 
from the region.



الكونسيرج       دليل 

     
للمزيد من المعلومات أوالحجوزات اتصل بالرقم التالي

modoh-concierge@mohg.com ،+974 4008 8888
نوفمبر 2025

علاج رحلة عربية
ساعتان | ١٦٠٠ ريال قطري للشخص 

استكشفوا عجائب قطر مع هذا العلاج المستوحى من التراث المحلي. استشعروا جوهر اللؤلؤ مع 
التمر  بذور  مقشر  باستخدام  للجسم  كامل  بتقشير  استمتعوا  الترحيبية.  القدمين  تدليك  طقوس 
الطبيعي. دللوا حواسكم بتدليك بزيت العود العربي العضوي للتخلص من التوتر. اختتموا الجلسة 

بتدليك مرطب للوجه بزيت بذور التمر من المنطقة.

اكتشفوا أبرز فعالياتنا في نوفمبر 
شهية  طعام  قوائم  اكتشفوا  شيقة.  تجربة  لخوض  ندعوكم  الشهر،  هذا 
وتجديد  لإلهامكم  مُُصممة  عافية  وأنشطة  مميزة،  طهي  برحلة  تُُعدّّكم 
نشاطكم. لمعرفة المزيد، امسحوا رمز الاستجابة السريعة للاطلاع على أبرز 

فعالياتنا في نوفمبر.

امسح للعرض

أناقةٌٌ مُُصاغةٌٌ بحرفيةٍٍ في أكوا 
الطابق الثامن | يوميًًا من  4 مساءًً إلى منتصف الليل 

نرحب بكم هذا الموسم إلى الملاذ الإيطالي المطل على أفق الدوحة، حيث تلتقي 
بالنكهات  استمتعوا  الذهبي.  الشمس  بغروب  الراقية  والمشروبات  الحرفية  البيتزا 
الأصيلة والأجواء الأنيقة ولحظات المشاركة في أجواء تنبض بالسحر والدفء فوق 

المدينة.

حرفية الشوكولاتة في مقهى كاكاو 
الطابق الأرضي  | يوميًًا من 12 ظهرًًا إلى 11 مساءًً

مارجولين  كعكة  مثل  جديدة  نكهات  اكتشفوا  الشتوي،  الموسم  عودة  مع 
الساخنة  الشوكولاتة  جانب  إلى  والفستق،  البرتقال  بزهر  وكرواسون  بالفستق 
المميزة والقهوة العربية والحلويات الخالدة مثل كريم بروليه وكعكة الشوكولاتة. 
والدجاج  الأفوكادو  سلطة  ذلك  في  بما  ولذيذة،  خفيفة  بأطباق  أيضًًا  استمتعوا 

وساندويتش بلحم البقر ريباي الأسود الأنجوس.

الفن في تراث الشعر الأمازيغي 
متحف M7  | من27 أكتوبر 2025 إلى 12 يناير 2026 

في معرض “ الفن في تراث الشعر الأمازيغي”، تُُعرض أعمال الضفائر الحرفية والزينة 
والطقوس من الثقافات الأمازيغية المغربية، ليس كقطع أثرية دخيلة، بل كأشكال 
التفسير  إعادة  إلى  الأرشيفية  المواد  من  والهوية.  والذاكرة  الجمال  من  متطورة 
المعاصر، يستكشف المعرض الشعر كوسيلة للمقاومة والإبداع وإرث فني متوارث 

عبر الأجيال.

اكتشفوا مركز ومسجد المجادلة 
مركز ومسجد المجادلة | جولة إرشادية لمدة 45 دقيقة  

انطلقوا في جولة إرشادية لاكتشاف مركز ومسجد المجادلة، وهو مكان مخصص 
يقدم برامج دينية واجتماعية وتنموية للنساء المسلمات من جميع الأعمار. استلهم 
وتُُعتبر  “المحاورة”،  أي  باسمها،  المجادلة  سُُميت  التي  ثعلبة،  بنت  خولة  من  المركز 
خولة قدوة، مؤكدةًً على أن الأعراف المجتمعية لا ينبغي أن تعيق قدرة المرء على 

التعبير عن آرائه باحترام وفعالية.
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